
Protokoll fört vid styrelsemöte för Örserums IK 20231218 

Närvarande: Jessica, Anna, Ann-Bri3, Eric, Jane, Louise och Eva. 

1. Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 

2. Att justera mötets protokoll utsågs Louise. 

3. Föregående mötesprotokoll gicks igenom:  
vad gäller hjärtstartaren så äger vi den och ansvarar därför fullt ut. Epost- adresser 
från fotbollsspelarna har samlats in av Jonas Qvitslund och ska rapporteras in.  
  

4. Vaktmästeriet – eNersom sorteringen av olika avfall inte fungerar fullt ut, så behåller 
vi bara behållaren för Restavfall i korridoren, och de övriga förvaras i köket. 
Lasse kollar också upp hur vi kan byta lysrörsarmaturer på anläggningen. 
Vaktmästaren får också i uppdrag a3 köpa in stänger och duschdraperier Qll de båda 
omklädningsrummen. 
 

5. Värmeanläggningen – vi har beviljats det Stora investeringsbidraget från Jönköpings 
kommun på  
160 000 kronor. Till de3a kommer redan beviljade bidrag på ca 135 000 kronor. Vi för 
diskussion med Magnus Grip, om när vi kan starta, arbetet med installaQonen. 
 

6. Ändring av avgiNer för uthyrning: 
Medlem   Icke medlem 
Barnkalas  400 kr.  600 kr. 
Fest   1500 kr  2 000kr. 
Timpris   250kr   300 kr. 
Grupp- 
akQvitet 1h/v 1500 kr 
 

1 bord o 6 stolar 50 kr  100 kr  

1 bord 30 kr  60 kr 
1 Stol  5kr/st  10 kr/st. 
 

7. Ändring av träningsavgiNer: 
400 kr/termin alt 700kr/helår. 
 
Spelare inom fotbollen: 
1500 kr/år   
1 000 kr för ungdomar under 18 år 
 

8. Spårsläde – vi beviljar inköp av ny spårsläde Qll en kostnad av ca 6 000kr. 
 



9. Årsmöte – den 22/2 kl 18.00 på ÖIK. Till den sista januari 2024 bör alla handlingar 
vara inlämnade Qll styrelsen. 
 

10. Årshjulet – för december är alla uppdrag på gång och/ eller klara.  
 

11. Övriga frågor 
 
• Malin Karlsson får i uppdrag a3 starta e3 Instagramkonto för ÖIK. 
• Eva skickar e3 tack Qll AMA-gruppen för det fina arbetet med storstädning av vår 

anläggning. 
• Vi behöver tänka på våra äldre medlemmar i byn som inte är akQva på sociala 

medier. Det kan gälla ÖIK-bladet och olika lo3eriförsäljningar. Frivilliga finns som 
kan gå runt lite i byn med dessa uppdrag.  

• Jane redovisade ekonomin för inköpet av nya spinningcyklar och ne3o för oss a3 
betala själva blev 29 000 kr.  

 

Nästa möte den 8/1 kl 18.00. 

 

Vid protokollet 

 

 

Eva Karlsson, sekr.    Jessica Trygg, ordf. 

 

Justeras 

 

 

Louise Alm-Ödéen 

 

 

 


